
Van: Saskia van Dinther
Verzonden: vrijdag 12 oktober 2018 9:16
Aan: Paranka Surminsk
Onderwerp: RE: Technische vragen PvdD - Aanpassing Beleidsregel natuurbescherming 

Geachte mevrouw Surminski,

Hierbij de antwoorden op uw vragen van 3 oktober:

1. Momenteel krijgen bedrijven (maximaal) 3 mol stikstofruimte/ha/jr. Hoeveel bedrijven 
gebruiken deze ruimte ook helemaal?
Het is onbekend hoeveel bedrijven de toebedeelde ruimte ook helemaal gebruiken. De eerste 
bedrijven waar de realisatietermijn van 2 jaar is verstreken worden inmiddels gecontroleerd. 
Hier is nu nog geen algemeen beeld van te geven. In het rapport “Versnelling Transitie 
Veehouderij: effecten voor de natuur en milieu” van bureau Pouderoyen, dat u in juni 2017 
heeft ontvangen blijkt dat de zogenaamde latente ruimte op het gebied van stikstofemissies 
gemiddeld ongeveer 250Zo is.
Met de wijziging van de Beleidsregel natuurbescherming op 4 september 2018 delen GS 
maximaal 2 mol/ha/jr per initiatief uit, in plaats van maximaal 3 mol/ha/jr.

2. Hoeveel bedrijven houden van deze toekenning stikstofruimte over?
Zie beantwoording van vraag 1.

3. Wordt deze niet benutte ruimte dan ook inderdaad na 2 jaar weer ingenomen?
Zie beantwoording vraag 1.

4. Welke sectoren gebruiken de ruimte helemaal en welke sectoren houden ruimte over?
Dit is onbekend. Deze gegevens zijn niet voorhanden.

Met vriendelijke groet,

Saskia van Dinther | Adviseur PAS/Natura 2000


